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PÁN JEŽÍŠ JE SVĚTLO

Podle Jan 1,1-18

Dávno před tím, než se narodil Pán Ježíš, lidé nevěděli, jak mají správně žít. Co mají dělat, aby
došli do nebe. Bylo to, jako by chodili potmě.

Když se narodil Pán Ježíš, jakoby se najednou rozsvítilo. Pán Ježíš se stal pro lidi světlem.
Světlem, které překoná každou tmu. Jako světlo ukazuje lidem správnou cestu, tak jim Pán Ježíš
ukazoval, jak mají správně žít.

Každý, kdo Pána Ježíše poslouchá, může se stát Božím dítětem. Bůh se o něho bude starat a
dá mu všechno, co bude potřebovat.


